

ST. STEPHEN'S COLLEGE PREPARATORY SCHOOL

聖士提反書院附屬小學

Time-table and syllabus for 1st Exam 2017-2018

二〇一七至二〇一八年度第一期考試時間表及考試範圍

Name: _____

Grade 1 _____

Date Subject Time	25/1 (Thu)	26/1 (Fri)	29/1 (Mon)
8:15-8:50	Revision	Revision	Revision
9:05-10:15	中文	G.E.	Maths.

Exam syllabus 考試範圍：-

中文： 一上（一）《快樂教室》、《小草》；一上（二）《跟爸爸玩》、《好姐姐》、《要開玩具店嗎？》課本及習作；語文基礎練習 P.5-6, 16-17, 19, 22-23；寫作練習 P.1, 3, 9, 13

English : Readers : **The Bippolo Seed**

Gustav the Goldfish (pg 22 – 33) & Tadd & Todd (pg 34 – 39)

Grammar Friends : Units 5 - 9

Vocabulary : Phrasal Verbs, Prepositions of Time & Place, Conjunctions Content Words

All Related Worksheets

Maths : Textbook 1A, B Chapters 9 – 24

All prerequisite knowledge and related exercises in workbook, worksheets and

Longman New Mathematics Exercises.

* Please note that there will be some changes in school hours during examination period:

On 25/1, 26/1, 29/1 day pupils will finish school at 10:15a.m.

On 30/1 the school will finish as usual at 3:20p.m.

考試期間，放學時間有所更改，請家長留意：

25/1, 26/1, 29/1 走讀生放學時間為 10:15a.m.

30/1 照常放學時間為 3:20p.m.

* In case of bad weather leading to suspension of school, the day's exam(s) will be arranged to a later date.

如因天氣關係而停課，該天考試科目將安排延期補考。

* Parents are requested to supervise their child's revision to ensure a satisfactory result.

請貴家長督促子弟努力溫習，以期取得良好成績。

ST. STEPHEN'S COLLEGE PREPARATORY SCHOOL

聖士提反書院附屬小學

Time-table and syllabus for 1st Exam 2017-2018

二〇一七至二〇一八年度第一期考試時間表及考試範圍

Name: _____

Grade 2 _____

Date Subject Time	25/1 (Thu)	26/1 (Fri)	29/1 (Mon)
8:15-8:50	Revision	Revision	Revision
9:05-10:15	G.E.	中文	Maths.

Exam syllabus 考試範圍： -

中文：二上（一）《種蘿蔔》；二上（二）《好心的大灰狼》、《驕傲的彩虹》、《最勇敢的公雞》；二下（一）《讓座》課本及習作；語文基礎練習一、三、四、五、七

English： Readers : The Jenius (Chapters 1 – 6)

Grammar Friends : Units 4, 7, 8, 14, 15

Vocabulary : antonyms, adverbs of manner, phrasal verbs, content words

All Related Worksheets (including past simple tense worksheets)

Maths： Textbook 2A, B Chapters 3 – 6, 9 – 17

All prerequisite knowledge and related exercises in workbook, worksheets and Longman New Mathematics Exercises.

* Please note that there will be some changes in school hours during examination period:

On 25/1, 26/1, 29/1 day pupils will finish school at 10:15a.m.

On 30/1 the school will finish as usual at 3:20p.m.

考試期間，放學時間有所更改，請家長留意：

25/1, 26/1, 29/1 走讀生放學時間為 10:15a.m.

30/1 照常放學時間為 3:20p.m.

* In case of bad weather leading to suspension of school, the day's exam(s) will be arranged to a later date.

如因天氣關係而停課，該天考試科目將安排延期補考。

* Parents are requested to supervise their child's revision to ensure a satisfactory result.

請貴家長督促子弟努力溫習，以期取得良好成績。

ST. STEPHEN'S COLLEGE PREPARATORY SCHOOL

聖士提反書院附屬小學

Time-table and syllabus for 1st Exam 2017-2018

二〇一七至二〇一八年度第一期考試時間表及考試範圍

Name: _____

Grade 3 _____

Date Subject Time	25/1 (Thu)	26/1 (Fri)	29/1 (Mon)
8:15-8:50	Revision	Revision	Revision
9:05-10:15	中文	G.E.	Maths.

Exam syllabus 考試範圍： -

中文：三上（一）《大榕樹》；三上（二）《誰最勇敢》、《小風車》；三下（一）《秋天的原野》、《爸爸和我》課本及習作；語文基礎練習八、十、十二、十四、十六

English： Readers：Chapters 1-3
Grammar Friends：Units 7-9
Vocabulary：similes, synonyms, order of adjectives, content words
All Related Worksheets

Maths： Textbook 3A, B Chapters 2 – 10, 12, 15 – 18
All prerequisite knowledge and related exercises in workbook, worksheets and Longman New Mathematics Exercises.

* Please note that there will be some changes in school hours during examination period:

On 25/1, 26/1, 29/1 day pupils will finish school at 10:15a.m.

On 30/1 the school will finish as usual at 3:20p.m.

考試期間，放學時間有所更改，請家長留意：

25/1, 26/1, 29/1 走讀生放學時間為 10:15a.m.

30/1 照常放學時間為 3:20p.m.

* In case of bad weather leading to suspension of school, the day's exam(s) will be arranged to a later date.
如因天氣關係而停課，該天考試科目將安排延期補考。

* Parents are requested to supervise their child's revision to ensure a satisfactory result.
請貴家長督促子弟努力溫習，以期取得良好成績。

ST. STEPHEN'S COLLEGE PREPARATORY SCHOOL

聖士提反書院附屬小學

Time-table and syllabus for 1st Exam 2017-2018

二〇一七至二〇一八年度第一期考試時間表及考試範圍

Name: _____

Grade 4 _____

Date Subject Time	25/1 (Thu)	26/1 (Fri)	29/1 (Mon)
8:15-8:50	Revision	Revision	Revision
9:05-10:15	G.E.	中文	Maths.

Exam syllabus 考試範圍：-

中文：四上（一）《黑驢的下場》、《智慧型機器人》；四上（二）《狐狸和葡萄》、《望梅止渴》；四下（一）《中國的造紙術》課本及習作；成語（1-16）、補充工作紙（1-4）

English : Readers : Chapter 3-7
Grammar Friends : Unit 1 to 4
Vocabulary : collective nouns, antonyms, synonyms, prepositions of direction
Content words (Set 2)
All Related Worksheets

Maths : Textbook 4A, B Chapters 1 – 8, 10, 16 – 19
All prerequisite knowledge and related exercises in workbook, worksheets and Longman New Mathematics Exercises.

* Please note that there will be some changes in school hours during examination period:

On 25/1, 26/1, 29/1 day pupils will finish school at 10:15a.m.

On 30/1 the school will finish as usual at 3:20p.m.

考試期間，放學時間有所更改，請家長留意：

25/1, 26/1, 29/1 走讀生放學時間為 10:15a.m.

30/1 照常放學時間為 3:20p.m.

* In case of bad weather leading to suspension of school, the day's exam(s) will be arranged to a later date.
如因天氣關係而停課，該天考試科目將安排延期補考。

* Parents are requested to supervise their child's revision to ensure a satisfactory result.
請貴家長督促子弟努力溫習，以期取得良好成績。

ST. STEPHEN'S COLLEGE PREPARATORY SCHOOL

聖士提反書院附屬小學

Time-table and syllabus for 1st Exam 2017-2018

二〇一七至二〇一八年度第一期考試時間表及考試範圍

Name: _____

Grade 5 _____

Date Subject Time	25/1 (Thu)	26/1 (Fri)	29/1 (Mon)	30/1 (Tue)	
	8:15-8:45	Revision	Revision	Revision	8:15-8:45
8:45-9:50	中文	G.E.	Maths.	8:45-9:15	S. & H.E
				9:15-9:50	S & C.S

Exam syllabus 考試範圍：-

中文：五上（一）《岳飛》、《孫中山的少年時代》；五下（一）《輝煌的皇宮—北京故宮》、《秦兵馬俑》課本及習作；語文練習 P.9-13

English : Readers : Chapters 3 - 10
 Grammar Friends : Unit 1, 2, 3, 9, 10
 Vocabulary : adjectives, content words, similes, metaphors, prefixes, phrasal verbs
All Related Worksheets

Maths : Textbook 5A, B Chapters 5, 7 – 11, 13 – 15, 17 – 22
All prerequisite knowledge and related exercises in workbook, worksheets and Longman New Mathematics Exercises.

S. & C.S. : 單元(一)歷史檔案館：第一、二課（課文及習作）

S. & H.E. : Book 5D: Our Dear Planet-The Plant Kingdom (Unit 1)
Book 5A: Growing Up Fast- Online World (Unit 4 and 5)

* Please note that there will be some changes in school hours during examination period:

On 25/1, 26/1, 29/1 day pupils will finish school at 10:15a.m.

On 30/1 the school will finish as usual at 3:20p.m.

考試期間，放學時間有所更改，請家長留意：

25/1, 26/1, 29/1 走讀生放學時間為 10:15a.m.

30/1 照常放學時間為 3:20p.m.

* In case of bad weather leading to suspension of school, the day's exam(s) will be arranged to a later date.
 如因天氣關係而停課，該天考試科目將安排延期補考。

* Parents are requested to supervise their child's revision to ensure a satisfactory result.
 請貴家長督促子弟努力溫習，以期取得良好成績。

ST. STEPHEN'S COLLEGE PREPARATORY SCHOOL

聖士提反書院附屬小學

Time-table and syllabus for 2nd Exam 2017-2018

二〇一七至二〇一八年度第二期考試時間表及考試範圍

Name: _____

Grade 6 _____

Time \ Subject	Date		29/1 (Mon)	30/1 (Tue)	
	25/1 (Thu)	26/1 (Fri)		8:15-8:45	Revision
8:15-8:45	Revision	Revision	Revision	8:15-8:45	Revision
8:45-9:50	G.E.	中文	Maths.	8:45-9:15	S. & H.E
				9:15-9:50	S & C.S

Exam syllabus 考試範圍： -

中文： 六上(二)《繁星》；六下(一)《沙漠之舟—駱駝》、《論上網》課本、習作及單元工作紙

English： Readers : Chapters 7-9
Grammar Friends : Unit 2, 3, 11
Vocabulary : similes, metaphors, nouns, idioms, personification, content words
All Related Worksheets

Maths： Textbook 6B Chapters 13 – 17, 19 – 23
All prerequisite knowledge and related exercises in workbook, worksheets and Longman New Mathematics Exercises.

S. & C.S.： 單元(一)政經解碼:第三課；單元(二)社會追蹤：第四課(課文及習作)

S. & H.E.： Book 6A: Unit 5- How drugs can harm us.
6D: Unit 4- Movement of the Earth and Moon.
Unit 5- Observing Space. All related worksheets.

* Please note that there will be some changes in school hours during examination period:

On 25/1, 26/1, 29/1 day pupils will finish school at 10:15a.m. (26/1 boarders will also finish school at 10:15a.m.)

Parents of the boarders are requested to provide a written notice to the School if they would like their child to leave after the examination for revision. On 30/1 the school will finish as usual at 3:20p.m.

考試期間，放學時間有所更改，請家長留意：

25/1, 26/1, 29/1 走讀生放學時間為 10:15a.m. (26/1 寄宿生放學時間亦為 10:15a.m.)

寄宿生家長亦可以書面申請學生於考試後回家溫習。

30/1 照常放學時間為 3:20p.m.

* In case of bad weather leading to suspension of school, the day's exam(s) will be arranged to a later date.

如因天氣關係而停課，該天考試科目將安排延期補考。

* Parents are requested to supervise their child's revision to ensure a satisfactory result.

請貴家長督促子弟努力溫習，以期取得良好成績。